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Årsmöte 
torsdag 24 mars kl. 18. 

ABF, lokal Fullriggaren

På dagordningen

• Val till AK styrelse,  
Partidistrikt styrelse mfl.  

• Motioner 

• Medverkar gör vår Riksdagsledamot
Jennie Nilsson  

 
Länk till Handlingar på Google drive fr.o.m 15 mars 

Skickas ut via mail. Hör av er om ni behöver pappersutskrifter. 

mobilnr. 0738119800

Arbetarekommunen bjuder  
på kaffe och smörgås

Kungsbacka Arbetarekommuns medlemstidning
SpråkröretSpråkröretSpråkröret

Kallelse

Stöd 
Ukrainas 
folk!

Leve demokratin!

Palmecentret och hela den svenska arbetarrörelsen ställer upp för  
fredliga aktivister som nu behöver akut hjälp. Swisha till 123 240 60 72.  
Märk gåvan ”Ukraina”.  Eller skänk pengar till olika hjälporganisationer. 
www.palmecenter.se/insamling-ukraina/
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2022-03-14 18.30 AK styrelsen 
   21 18:00 KF-gruppen 
   24 18.00 AK Årsmöte

2022-04-11 18.30 AK styrelsen 
   25 18:00 KF-gruppen 

2022-05-01 1:a Maj 
  16 18.30 AK styrelsen 
   30 18:00 KF-gruppen 

2022-06-13 18.30 AK styrelsen 
   20 18:00 KF-gruppen 

2022-08-22 18.30 AK styrelsen 
   29 18:00 KF-gruppen 

2022-09-11 Valdag

   19 18:00 AK styrelsen 
   26 18.00 KF-gruppen

2022-10-17 18.30 AK styrelsen 
   24 18:00 KF-gruppen 
   27 18.00 Medlemsmöte 
 

2022-11-14 18.30 AK styrelsen 
   21 18:00 KF-gruppen

2022-12-01 18.30 Medlemsmöte 
   05 18.30 AK styrelsen 
   12 18:00 KF-gruppen 

Datum  Tid Aktivitet    Datum  Tid Aktivitet

VU sammanträder en vecka innan styrelsemöte. Medlemsmöten som arrangeras av 
utskotten meddelas senare.

Utskotten är:

Utbildningsutskottet: Förskola & Grundskola samt Gymnasium & Arbetsmarknad

Sociala utskottet: Vård & Omsorg, IFO, Region Halland

Kultur & Fritidsutskottet: Kultur & Fritid

Samhällsbyggnadsutskottet: Service, Teknik, Bygg & Miljö, Eksta, Kommunstyrelsen



Jag trodde väl aldrig jag skulle 
behöva uppleva ett krig i min 

närhet men tyvärr tyckte Putin  
något annat. Hans olagliga och 
förödande invasion av Ukrania 
är också en attack mot de värde-
ringar som ligger till grund för 
fria och demokratiska samhällen.

Då känns det bra att den fria och 
demokratiska världen ställer sig 
bakom Ukraina. Vi ser att med-
mänskligheten ökar i kristider, 
det gäller att vi alla stöttar efter 
bästa förmåga och möjlighet.

Trots detta får vi icke förglöm-
ma att det är valår till Kommun, 
region och riksdag i år. Vi jobbar 
för valseger. För att detta ska 
lyckas krävs att vi alla ställer upp 
och engagerar sig i valarbetet 

och att vi värvar många nya  
kamrater.  

Våra hjärtefrågor är välfärden, 
klimatomställning, att bryta seg-
regationen och få bort våldet och 
brottsligheten. Så kom igen! 

Nu är det dags att kämpa för  
valvinst! Gemenskap är det som 
bygger Sverige.

100 år av demokrati är 
viktig att försvara

// Ann-Louise Lundqvist
Ordförande 
ann-louise.lundqvist@hotmail.com
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Visst kan man känna  
lite vår i luften? 

Eva Borg (S) 
Kommunalråd

0300–834 273, 0708- 11 39 56
eva.borg@kungsbacka.se

Följ mig gärna på Twitter@EvaBorg och på Facebook. 
Sök: Eva Borg Sida

Vissa dagar är gråa men vissa da-
gar så lyser solen och himlen är 
blå. Det är härligt nu när ljuset 

återvänder!
I början på våren, den 8 mars är det Inter-
nationella kvinnodagen. Kvinnodagen fick 
sin början som ett sätt att framföra krav på 
kvinnlig rösträtt, kortare arbetsdagar, bättre 
betalt och slut på krigen. Ett drygt sekel sena-
re har visserligen en hel del hänt, men flera av 
kraven är likväl ännu ouppfyllda. 

Internationella kvinnodagen har uppmärk-
sammats sedan tidigt 1900-tal. Ursprunget 
kan spåras till 1908 när 15 000 kvinnor som 
var medarbetare i klädarbetareförbundet 
marscherade genom New York och krävde 
kortare arbetsdagar, bättre betalt och rösträtt. 

Kvinnor organiserade sig i föreningar som 
aktivt jobbade för att ändra rådande lagar till 
förmån för en större jämlikhet mellan könen. 
Att kvinnorna aktiverade sig just kring den 
här tiden berodde delvis på att industrialise-
ringen fått folk att flytta in i städerna där det 
var lättare att organisera sig och dela med sig 
av tankar och ideologier. 

Kände ni till för övrigt att Finland var det 
första landet i världen där kvinnorna inte bara 
fick rösträtt, utan också kunde väljas. 

I år uppmärksammade återigen (S) tillsam-
mans med partierna M, L, MP, V och Kvinno-
jouren, Internationella kvinnodagen med ett 
arrangemang på Café Nyfiket på stadshuset. 
Vår egen Birgitta Tingdal talade engagerat om 
kvinnor som gjort avtryck.

Några kvinnliga företagare var på plats som 
berättade om hur det är att driva företag, en 
Quiz med fina bokpriser (boken Halländsk 
Kvinnokraft där Birgitta är en av författarna) 
kunde man roa sig med samtidigt som man 
fikade, samtalade och mumsade på godis. Det 
var en god uppslutning, ca 70 personer var på 
plats. 

Samma kväll hade Kommunfullmäktige - KF 
senare sitt sammanträde så en del politiker var 
på plats och minglade med övriga besökare 
vilket uppskattades. På KF senare gästades 
vi av riksdagens talman Andreas Norlén som 
var med via länk. Han pratade om vikten av 
demokrati och kvinnlig rösträtt.
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Nytt Handlings- 
program inför valet 2022
Med anledning av att det lokala handlingsprogrammet ska antas på 
arbetarekommunens årsmöte i slutet av mars är det läge att informera 
om det arbete som har gjorts, och fortfarande görs, för att ta fram det 
färdiga programmet.

Gruppen som har arbetat med att ta fram handlingsprogrammet har bestått 
av Maj-Britt Rane Andersson, Eva Borg, Johan Tolinsson, Ermin Skoric, Odd 
Hessler och Martin Hjulström. Första mötet hölls i maj och gruppen har träf-
fats minst en gång i månaden sedan dess. Under de första mötena diskuterades 
handlingsprogrammets utformning, syfte, innehåll, arbetsfördelning och inte 
minst vilken förväntan som fanns på handlingsprogrammet från arbetare-
kommunen. Intressant och värt att nämna är att syftet och utformningen av 
handlingsprogrammet är något som har varit föremål för diskussion från flera 
medlemmar. Kanske finns det möjlighet att fördjupa denna diskussion i något 
lämpligt forum framgent.

Därefter tog arbetet med att skriva ihop texter vid och parallellt med detta 
jobbades det med att hämta in idéer och förslag. Vi från gruppen har hela tiden 
strävat efter delaktighet och möjlighet till påverkan från medlemmar. Ett tack till 
alla som deltog på medlemsmötet i höstas, svarat på enkätundersökningen och 
som varit med i de givande diskussionerna på Idékafét. Dessa forum har varit 
väldigt lyckade och det har kommit in mängder av bra förslag och idéer, varav 
flera har kommit med i programmet. Ett stort tack ska också riktas till Åke, Jan 
och Ingemar som gjort att Idékaféerna blivit så lyckade. Även Susanne Petrus-
son är väl värd ett lika stort tack för sitt oersättliga arbete med att korrekturläsa 
alla texter och som kommit med välgrundad och befogad kritik mot inte bara 
innehållet i texterna utan också själva utformningen av dem.

Nu är vi inne på sluttampen av att färdigställa handlingsprogrammet och det 
kvarstår det att skriva färdigt de sista texterna. Så siktar vi mot att med hjälp av 
bra politik gå mot en fantastisk valrörelse och ett ännu bättre valresultat i höst.

/Handlingsprogramsgruppen



Mångårig kämpe premieras
Språkröret lyfter på hatten för 
Sture Andreasson i nämnden för 
Individ och Familj som fått  
Regionala Funktionshinderrådets 
utmärkelse för 2021.
Utmärkelsen instiftades 2003 för att uppmärksam-
ma, tacka och uppmuntra personer som gjort bety-
delsefulla insatser som kommit personer med funk-
tionsnedsättning i Halland till del. Inga-lill Hallgren 
från Kungsbacka, också hon socialdemokrat, har 
tidigare fått utmärkelsen men utöver henne är det 
bara Sture från kommunen som premierats. Förut-
om äran får Sture 5.000 kronor

- Det är så klart väldigt roligt att märka att ens arbete 
uppskattas. Jag är både glad och hedrad, säger Sture. 
Men jag vill också påpeka att vi är många som drivit 
våra frågor. Man måste samarbeta för att det ska ge 
resultat.
Sture började engagera sig i IFSAP ( Intresseför-
eningen för Schizofreni och andra Psykotiska sjuk-
domar) 1995 i samband med att sonen Michael 
insjuknat i schizofreni. Han är fortfarande kassör 
och vice ordförande i föreningen och har även varit 
engagerad på riksplanet som förste vice ordförande 
och kassör. Han satt också tidigare med i det som 
dåvarande Kommunala handikapprådet och rådets 
referensgrupp i många år. Rådet lades ner för en del 
år sedan.

- Vi hade som jag ser det ett mycket bra samarbe-
te med kommunen då, säger han.  Vi arrangerade 
välbesökta handikappdagar varje år, personligt om-
bud som stöd infördes,  Jyckens Hunddagis startade  
– en  verksamhet för personer med psykiska funk-
tionshinder - , Regnbågens aktivitetshus drogs igång 
och likaså bostadsstödsgrupper för de som bodde 
i egna lägenheter men behövde lite extra hjälp och 
engagemang. 
Han nämner gärna samarbetet med dåvarande kom-
munalrådet Lennart Nilsson (fp).

- Vi jobbade fram ett kommunpolitiskt handikappro-
gram 2005 och Lennart var mycket engagerad. Det 
var ett mycket bra program som jag tycker man skul-
le titta mer på idag.
Regionens arbete för funktionshindrade ger han 
fortfarande beröm men är med skeptisk till situatio-

nen i kommunen inom nämnden för Individ och Fa-
milj där han sitter som ordinarie sedan 2020.

- De senaste årens besparingar och neddragningar 
har drabbat många hårt. Jycken lades ned och även 
personligt ombud. Neddragningarna har ofta gjorts 
utan tillräckliga konsekvensanalyser vilket drabbat 
både personal och personer på olika boenden. Det 
är ju så viktigt att personer med funktionshinder av 
olika slag hinner bli sedda och att deras behov av 
aktiverande sysselsättning och sociala relationer blir 
tillgodosedda. Vi socialdemokrater har genomgå-
ende efterlyst konsekvensanalyser utan gehör från 
majoriteten i nämnden. Vi socialdemokrater ser det 
naturligtvis mycket angeläget att stötta vår målgrupp 
som är de mest utsatta individerna i samhället.
Vad stor högst på önskelistan?

- Jag skulle vilja ha en bättre dialog mellan intres-
seföreningarna för olika grupper av funktionhinder 
och nämnden(/förvaltningen för att utveckla verk-
samheten till våra gruppers bästa. Det är ju det som 
är vår uppgift i nämnden. Det är vårt främsta upp-
drag, inte att hålla en låg budget.

Birgitta Tingdal
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Ordförande
Sekreterare
Kassör
Önskas utbildning?
hör av er till
sap.kbasoc@gmail.com

För frågor angående utbuildningen kontakta Therese Stoltz, studieorganisatör (s) Halland therese.svens-
son-stoltz@regionhalland.se alt tfn 0703-382095

Kolla in aktuella utbildningar på studieportal.se/
halland där allt läggs ut i takt med att det är spikat. 

 

 

Medlemsutbildning del 2 
Socialdemokraternas medlemsutbildning, del 2, ger dig möjlighet att fördjupa dina 
kunskaper och träffa partikamrater från hela Halland. På programmet finns bland annat 
socialdemokratisk maktanalys och strategi, organisering och agitation.  

Du behöver ha gått medlemsutbildningens del 1 för att delta. 

Tid: Utbildningen sker under tre sammanhängande tillfällen,  
den 19/3, 2/4 och 7/5, kl 8.30-16. Du förväntas delta vid alla tillfällen.  

Plats: ABF Varberg, Brunnsbergsvägen 5 (vid ökad smittspridning av COVID-19 kan 
utbildningen komma att bli digital) 

Anmälan: Sker senast 25 februari på studieportal.se/halland 

Kursen är kostnadsfri. 

För frågor angående utbuildningen kontakta Therese Stoltz, studieorganisatör (s) Halland  
therese.svensson-stoltz@regionhalland.se alt tfn 0703-382095 

Varmt välkommen med din anmälan! 

 

Medlemsutbildnig del 1 - kurs 

 
Nu uppdaterad för att du som medlem ska få de bästa förutsättningarna för att diskutera 
och bolla idéer med socialdemokrater från hela Halland. På programmet finns bland 
annat ideologi, vår historia, organization och mötesteknik. 

 

Tid: Utbildningen sker under tre sammanhängande tillfällen, 19/2, 5/3 och 19/3 
den  kl 9-16. Du förväntas delt vid samtliga tillfällen.  

Plats: ABF Halmstad, Nässjögatan 10 (vid ökad smittspridning kan kursen komma att bli 
digital). 

Anmälan: Sker senast 28/1 via https://studieportal.se/halland 

Kursen är kostnadsfri. 

 

Varmt välkommen med din anmälan. 

Tobias Baudins besök i Kungsbacka har blivit 
inställt p g a det rådande läget i Europa. Han 
behöver prioritera andra arbetsuppgifter. 

Vilket är helt förståeligt.
Magdalena Sundqvist, ansvarig för aktiviteten

Vill du vara med och dela ut rosor?
Utåtriktad aktivitet den 15 mars med 
Tobias Baudin  Vår partisekreterare
Mellan 17.15 - 17.45 utdelning av rosor i centrala 
Kungsbacka

I direkt anslutning till detta blir det ett öppet möte 

INSTÄLLT!

Sugen på studier?!



Kungsbacka Arbetarekommun
434 42 Kungsbacka
Tel 073-811 98 00
Bankgiro 5595-7765
e-post sap.kbasoc@gmail.com
www.kbasoc.nu 

Språkröret
E-post: sap.kbasoc@gmail.com
Ansvarig utgivare för Språkröret
Ann-Louise Lundqvist
Tel 070-958 10 27
E-post: ann-louise.lundqvist@hotmail.com 

Fjärås Soc. dem. förening  (Åsa)
Ordf. Ingemar Ingemarsson
Tel 079-337 15 39
E-post: ingemar.ingemarsson42@gmail.com

Kungsbacka-Onsala Soc. dem. förening
Ordf. Ingemar Lundin
E-post: lundin.ingemar@telia.com 

Kungsbacka Soc. dem. Kvinnoklubb 
Ordf. Maj-Britt Rane-Andersson  
Tel 0300-25585
E-post: maj.britt.rane.andersson@gmail.com 

Särö och Vallda Lokala grupp
Kontakt: Maj-Britt Rane-Andersson
Tel 0300-25585
E-post: maj.britt.rane.andersson@gmail.com 

Tölö-Älvsåker Soc. dem. förening
Ordf. Renée Sylvan
Tel 072-544 47 90
E-post: renee.sylvan@telia.com 

Partiexpeditionen är bemannad 
tisdagar och onsdagar 8-17. Lunch 12-13 

Hör gärna av er innan ni kommer. Hälsningar Britt

Kungsbacka Socialdemokratiska  
Arbetarekommun 

                 är medlem i

Som medlem i en av Fonus ägarorganisationer  
har du rätt till generösa förmåner  
hos Fonus och Familjens Jurist.

https://www.fonus.se/begravningsbyra/


